
 Jmenuji   se   Iva Hrdinová 
a momentálně jsem ve
druhém ročníku doktorského
studia na katedře
farmaceutické technologie.
Moje potřeba kandidovat do
senátu je řízena tím, že jsem
především velice zvídavý tvor.
Podle všeho jsem zvídavá jako
babička Růža a pokud Vás jako
voliče zajímá, jak je moje
babička Růža zvídavá, máte
možnost mě zvolit a tuto
informaci se dozvědět.

    Zároveň se mi líbí, že jako člen senátu bych měla nejen
přístup k informacím, ale i k jejich následnému šíření mezi
studenty a podílení se na jejich řešení. To považuji za
důležité, protože bych v senátu samozřejmě nebyla za sebe,
ale jako zástupkyně studentů, tudíž by od nich zpětná
vazba měla pro mě velkou váhu. 

   Rozhodně si myslím, že mám senátu co nabídnout a budu
ráda za každý Váš hlas.

Mgr. Iva Hrdinová

https://hlasovani.is.cuni.cz/

Farmaceutická technologie, 2. úsek

https://hlasovani.is.cuni.cz/
https://hlasovani.is.cuni.cz/


        Jmenuji  se  Marek  Kerda
a jsem studentem čtvrtého
úseku doktorského studijního
programu Farmaceutická
chemie. 

     Mimo doktorátu a práci
pro senát se zapojuji do
fakultního dění i trénováním
basketbalového týmu naší
fakulty mužů i žen a
reprezentací v Univerzitní
basketbalové lize.   

   Do Akademického senátu Farmaceutické fakulty
kandiduji podruhé. Věřím, že jsem minulé volební
období zastupoval postgraduální studenty nejlépe, jak
jsem dokázal. Proto bych rád v této činnosti pokračoval i
v budoucnu. 

       Budu rád za každý Váš hlas. 

Mgr. Marek Kerda

https://hlasovani.is.cuni.cz/

Farmaceutická chemie, 4. úsek

https://hlasovani.is.cuni.cz/
https://hlasovani.is.cuni.cz/


                 Jmenuji se Štefan Kosturko
a jsem studentem druhého úseku
doktorského studijního programu
Farmakognosie a nutraceutika na
Katedře farmakognosie a
farmaceutické botaniky kde se mimo
jiné podílím na výuce praktických
cvičení z Farmakognosie II. Rovněž
působím na Katedře analytické
chemie jako vědecko-technický
pracovník pro výzkum a rozvoj
vědy. V neposlední řadě se také
podílím na přípravě různých
propagačních akcí fakulty, přípravě
ročního kurzu Léčivé rostliny a jsem

hlavním organizátorem farmaceutického korespondenčního semináře
pro středoškolské studenty (FARMAKOS).

    Do Akademického senátu FaF jsem se rozhodl kandidovat, protože
mi záleží na udržení kvality a prestiže této školy, s čímž souvisí
zejména kvalitní pregraduální výuka a výraznější zapojení studentů do
vědecko-odborných činností. 

    Jsem připraven prosazovat výše uvedené priority, naslouchat všem
vašim podnětům a připomínkám, diskutovat o nich a dále je v našem
zájmu prosazovat a hájit. 

Mgr. Štefan Kosturko

https://hlasovani.is.cuni.cz/

Farmakognosie a nutraceutika, 2. úsek

https://hlasovani.is.cuni.cz/
https://hlasovani.is.cuni.cz/


 Jmenuji    se    Josef     Krátký 
a momentálně studuji třetí úsek
doktorského studijního programu
Xenobiochemie a  patobiochemie. 
Svůj volný čas věnuji většinou
turistice, sportu a fotbalovému
fanatismu.

 Do akademického senátu
kandiduji, protože bych se rád
aktivně zapojil do dění na fakultě.

    Mým primárním cílem by bylo
prosazování zájmů a postojů
studentů,    které    bych   následně 
prezentoval v AS. Rád bych se zaměřil na kvalitu PGS
vzdělávání na fakultě. Další z důvodů, proč kandiduji, je prostý,
potřeboval jsem Aulin a předseda AS mi ho odmítl vydat, dokud
nepodepíšu.

Mgr. Josef Krátký

https://hlasovani.is.cuni.cz/

Xenobiochemie a patobiochemie, 3. úsek

https://hlasovani.is.cuni.cz/
https://hlasovani.is.cuni.cz/


Volám    sa     Adam     Reguli
a som študentom 3. úseku
doktorského študijného
programu Farmaceutická analýza. 

  Členom akademického senátu
som bol už v priebehu svojho
pregraduálneho štúdia a mohol
by som tak nadviazať na
nadobudnuté skúsenosti.

    Zaujímam sa o dianie na fakulte
a v prípade získania mandátu by
som    prezentoval    naše   
spoločné   záujmy.   Budem     teda   

rád, ak sana mňa s prípadnými podnetmi obrátite, či už  
prostredníctvom  emailu,  alebo  osobne  (nielen) na PGS pivku. 

         Ďakujem za každý Váš hlas.

Mgr. Adam Reguli

https://hlasovani.is.cuni.cz/

Farmaceutická analýza, 3. úsek

https://hlasovani.is.cuni.cz/
https://hlasovani.is.cuni.cz/


              Jmenuji se Patrik Sedláček
 a jsem studentem 1. ročníku v
oboru Bioorganická chemie na
Katedře organické a bioorganické
chemie.

       Do akademického senátu
jsem se rozhodl kandidovat,
protože bych se rád podílel na
rozhodování o chodu naší fakulty
a mým cílem je prosazovat zájmy
a přání všech postgraduálních
studentů. Také bych rád hlouběji
nahlédl do chodu naší fakulty a
akademický senát je skvělou
možností, jak toho dosáhnout.

   Zároveň mi nejsou lhostejné ani zájmy a výuka
pregraduálních studentů a rád bych se podílel na zkvalitnění
jejich výuky a studentského života jako celku. Mezi mé hlavní
přednosti patří dochvilnost, pracovitost a organizovanost. Také
jsem velmi komunikativní člověk, který umí naslouchat, a
proto se budu snažit vyslechnout vaše přání a připomínky a ty
následně komunikovat v senátu.

Mgr. Patrik Sedláček

https://hlasovani.is.cuni.cz/

Bioorganická chemie, 1. úsek

https://hlasovani.is.cuni.cz/
https://hlasovani.is.cuni.cz/


   Ahoj! Jmenuji se Gabča
Strnadová a jsem studentkou
prvního úseku doktorského
studijního programu Klinická
a sociální farmacie, kde se
věnuji adherenci pacientů 
k inhalační léčbě.

    Do Akademického senátu
jsem se rozhodla kandidovat
proto, abych měla možnost
nahlédnout na fungování
fakulty z jiné perspektivy než
doposud.

     Záleží mi na rozvoji fakulty, a proto bych ráda získala
možnost ovlivnit její budoucí směřování. Zároveň si
myslím, že hlas studentů je stejně důležitý jako hlas jiných
představitelů, proto jsem připravena naslouchat a
komunikovat vaše podněty a připomínky na senátním
poli. 

Mgr. Gabriela Strnadová

https://hlasovani.is.cuni.cz/

Klinická a sociální farmacie, 1. úsek

https://hlasovani.is.cuni.cz/
https://hlasovani.is.cuni.cz/


   Vážené kolegyně, vážení kolegové.
Jmenuji se Pavlína Vávrová (roz.
Holmanová) a jsem studentkou 3. úseku
doktorského studijního programu
Xenobiochemie a patobiochemie na
Katedře biologických a lékařských věd,
kde je mojí hlavní pracovní náplní
mikrobiologie. 

       V rámci svého pregraduálního studia
jsem absolvovala bakalářský a navazující
magisterský studijní program
Zdravotnická bioanalytika, což mi
umožnilo získat i bohaté pracovní
zkušenosti z klinických laboratoří. Díky
okolnostem jsem se naučila pracovat v
týmu lidí, kde není vždy samozřejmá
shoda názorů, ale pokud jde o společný
cíl, vím, že cesta se vždy najde.

        Jako aktivní člen propagačního týmu fakulty mám možnosti setkávat se
 s novými lidmi také mimo naši fakultu, s jejich názory z akademického ale i
neakademického prostředí. S tím souvisí i má kandidatura do Akademického
senátu. V nedávné době byla předložena vládě novela vysokoškolského
zákona, která se kromě jiného významně týká i podmínek studia doktorandů.
Chtěla bych být přítomna zavedení tohoto zákona do praxe, a podílet se tak
na zkvalitňování doktorského studia na naší fakultě.

    Ráda se zapojím do činností studentské komory Akademického senátu
Farmaceutické fakulty, protože věřím, že mé zkušenosti mohou být přínosné.

RNDr. Pavlína Vávrová

https://hlasovani.is.cuni.cz/

Xenobiochemie a patobiochemie, 3. úsek

https://hlasovani.is.cuni.cz/
https://hlasovani.is.cuni.cz/


 Jmenuji se Kateřina Zyková 
a jsem studentkou 2. ročníku
studijního oboru Klinická
farmacie. 

 Farmaceutická fakulta
Univerzity Karlovy je mou alma
mater – absolvovala jsem zde
magisterské studium a nyní
pokračuji ve studiu doktorském.

  A proč jsem se rozhodla
kandidovat do akademického
senátu? Chtěla  bych  být  hlasem 
a    zástupcem     PhD    studentů. 
Ráda bych se spolu s Vámi podílela na rozvoji fakulty,
zvyšování kvality studia a jako členka Propagační skupiny FaF
aktivně přispívala k šíření dobrého jména naší instituce.

   Budu ráda za Váš hlas!

Mgr. Kateřina Zyková

https://hlasovani.is.cuni.cz/

Klinická a sociální farmacie, 2. úsek

https://hlasovani.is.cuni.cz/
https://hlasovani.is.cuni.cz/

